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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  
 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 

 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  

 

Justeras: ordförande  Justerare:  1 

 

Protokoll nummer 8 

2023-09-18 via Zoom 
Närvarande: 

Anita Liew, Barbro Olsson, Mikaela Cholewo, Maritha Karlsson, Maria Shanti 

Persson, Kikki Stölan 

Anmält förhinder: 

Hans Swanström 

 

§ 92 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Anita Liew hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat 

19:00.  

§ 93 Val av protokollsjusterare 

Maria Shanti Persson valdes att jämte ordförande justera protokollet. 

§ 94 Fastställande av dagordning 

Styrelsen godkände framlagt förslag på dagordningen med smärre justeringar. 

§ 95 Föregående protokoll 

Protokoll nummer 7 är på gång för signering. 

§ 96 Rapporter från utskotten 

- Organisation 

Anita Liew har deltagit på Fika med FS där man fick lite allmän information. 

- Prov och tävling 

Inget nytt att rapportera 

- Avel och hälsa 

Svenska Bouvierklubben har ansökt om datum för utställning 2025 och har 

också haft dialog med Svenska Briard och picardklubben om samarbete, samt 

meddelat dem vilket datum vi ansökt om. Vidare diskussioner tas när vi får 

utställningsprogrammet tillbaka. 

- Hundägarutbildning 

Inget att rapportera 

- Samhällsnytta 

Det förekommer lite frågeställningar kring olika krav och förutsättningar för 

att utbilda till tjänstehund men det verkar ha klarnat under sommaren. 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 8/2023 

Justeras: ordförande  Justerare:  2 

 

 

Lotta Eriksson håller på att färdigställa statuter för ett vandringspris kopplat 

till tjänstehund. Anita Liew tar kontakt för att komma vidare i frågan. 

§ 97 Ekonomi 

Ekonomirapporten visar i dagsläget på ett negativt resultat på knappt 9 000 kronor. 

Det är mer eller mindre ett väntat utfall då styrelsen tidigare sagt att vi tog högre 

kostnader kopplat till utställningen och jubileumsåret. 

Antal medlemmar är i dagsläget 69 stycken. 

§ 98 Jubileumsåret 

Så här långt har det varit trevligt med de aktiviteter vi haft under året. 

Maria Shanti Persson informerade om resultatet av sommarens spårutmaning. Det var 

8 anmälda och 4 som fullföljde utmaningen och alla som deltog fick en 

jubileumskasse. 

Vinnare av spårutmaningen blev Anita Liew som vann en anmälningsavgift till nästa 

års utställning och andra platsen gick till Katie Gustafsson som vann en 

aktiveringskortlek. 

Det kommer nu en höstutmaning där inriktningen blir lydnad. Mikaela Cholewo och 

Maria Shanti Persson sätter samman lite inspirerande övningar. 

Dessa utmaningar är uppskattade vilket gör att vi kan göra det här till en 

återkommande aktivitet oavsett jubileumsår eller inte. 

§ 99 Utställningen 2024 

Vi har ännu inte något avtal med domare inför 2024 års utställning. Ett par domare är 

tillfrågade men har ännu inte återkopplat. 

§ 100 Rapport från förbundet 

Styrelsen diskuterade kring de händelser som publicerats med anledning av avhopp 

från ledamöter i förbundsstyrelsen samt från tjänstemän på kansliet. Det är en 

oroväckande utveckling där det väcks frågor om var det ska landa någonstans. 

Svenska Bouvierklubben upplever också att rasklubbarna inte nås av samma 

information som delges distrikten. Det handlar bland annat om kallelse till 

informationsmöten och annan digitalt utskickad information. 

Detta är en svår situation både utifrån rasklubbsperspektivet men också utifrån den 

turbulenta situation som Svenska Brukshundklubben har hamnat i.   

Styrelse beslutade att Anita Liew lyfter frågan i RASK men även att rådfråga SKK i 

syfte att förkovra oss i frågor kopplade till ovanstående händelser, vilket kan vara till 

hjälp för fortsatt arbete inom Svenska Brukshundklubben. 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 8/2023 

Justeras: ordförande  Justerare:  3 

 

 

§ 101 Inkomna skrivelser 

a) Pressmeddelande om att Therese Strate VD för Brukshundservice Sverige 

avgår  

b) Pressmeddelande om att tf kanslichef Anneli Hultman avslutar sitt 

konsultuppdrag hos Svenska Brukshundklubben 

c) Pressmeddelande om att fyra ledamöter ur förbundsstyrelsen avgår 

d) Inbjudan att arrangera Rasmästerskap i Barmarksdrag 

Styrelsen svarar att vi tackar för erbjudandet vilket är intressant men att det är 

lite kort framförhållning för oss detta år. 

e) Inbjudan till utbildning testledare MT 

Styrelsen noterar att inbjudan har av presenterade skäl kort framförhållning 

och Svenska Bouvierklubben har inte möjlighet att anmäla någon. 

f) Information om SKK Utställning 

Styrelsen noterar att verktyget är både intressant och bra men ej relevant för 

oss som har utställningar med väldigt få anmälningar och den relativa 

kostnaden blir då för hög. 

g) Inbjudan att delta på Hundrastorget på Stockholm Hundmässa 

Styrelsen konstaterar att det skulle vara roligt att delta men det kräver 

betydligt fler personer som kan ta omhand en monter än vad vi kan uppbringa i 

dagsläget. 

h) Information från Forskningsnytt om djur 

§ 102 Utgående skrivelser 

Inga utgående skrivelser fanns 

§ 103 Övriga frågor 

Inga övriga förelåg. 

§ 104 Nästa sammanträde 

Styrelsen beslutade att nästa sammanträde den 16 oktober klockan 19:00. 

§ 105 sammanträdets avslutande 

Anita Liew tackade de närvarande för ett väl genomfört sammanträde och förklarade 

sammanträdet avslutat 20:15 

Mötesordförande: Justeras:  Vid protokollet: 

 

Anita Liew  Maria Shanti Persson  Barbro Olsson 

Ordförande 
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SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  
 Rasklubb under SBK med avelsansvar för 


 Bouvier des Flandres och Bouvier des Ardennes  


 


Justeras: ordförande  Justerare:  1 


 


Protokoll nummer 8 


2023-09-18 via Zoom 
Närvarande: 


Anita Liew, Barbro Olsson, Mikaela Cholewo, Maritha Karlsson, Maria Shanti 


Persson, Kikki Stölan 


Anmält förhinder: 


Hans Swanström 


 


§ 92 Sammanträdets öppnande 


Ordförande Anita Liew hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat 


19:00.  


§ 93 Val av protokollsjusterare 


Maria Shanti Persson valdes att jämte ordförande justera protokollet. 


§ 94 Fastställande av dagordning 


Styrelsen godkände framlagt förslag på dagordningen med smärre justeringar. 


§ 95 Föregående protokoll 


Protokoll nummer 7 är på gång för signering. 


§ 96 Rapporter från utskotten 


- Organisation 


Anita Liew har deltagit på Fika med FS där man fick lite allmän information. 


- Prov och tävling 


Inget nytt att rapportera 


- Avel och hälsa 


Svenska Bouvierklubben har ansökt om datum för utställning 2025 och har 


också haft dialog med Svenska Briard och picardklubben om samarbete, samt 


meddelat dem vilket datum vi ansökt om. Vidare diskussioner tas när vi får 


utställningsprogrammet tillbaka. 


- Hundägarutbildning 


Inget att rapportera 


- Samhällsnytta 


Det förekommer lite frågeställningar kring olika krav och förutsättningar för 


att utbilda till tjänstehund men det verkar ha klarnat under sommaren. 







SVENSKA BOUVIERKLUBBEN  Protokoll 8/2023 


Justeras: ordförande  Justerare:  2 


 


 


Lotta Eriksson håller på att färdigställa statuter för ett vandringspris kopplat 


till tjänstehund. Anita Liew tar kontakt för att komma vidare i frågan. 


§ 97 Ekonomi 


Ekonomirapporten visar i dagsläget på ett negativt resultat på knappt 9 000 kronor. 


Det är mer eller mindre ett väntat utfall då styrelsen tidigare sagt att vi tog högre 


kostnader kopplat till utställningen och jubileumsåret. 


Antal medlemmar är i dagsläget 69 stycken. 


§ 98 Jubileumsåret 


Så här långt har det varit trevligt med de aktiviteter vi haft under året. 


Maria Shanti Persson informerade om resultatet av sommarens spårutmaning. Det var 


8 anmälda och 4 som fullföljde utmaningen och alla som deltog fick en 


jubileumskasse. 


Vinnare av spårutmaningen blev Anita Liew som vann en anmälningsavgift till nästa 


års utställning och andra platsen gick till Katie Gustafsson som vann en 


aktiveringskortlek. 


Det kommer nu en höstutmaning där inriktningen blir lydnad. Mikaela Cholewo och 


Maria Shanti Persson sätter samman lite inspirerande övningar. 


Dessa utmaningar är uppskattade vilket gör att vi kan göra det här till en 


återkommande aktivitet oavsett jubileumsår eller inte. 


§ 99 Utställningen 2024 


Vi har ännu inte något avtal med domare inför 2024 års utställning. Ett par domare är 


tillfrågade men har ännu inte återkopplat. 


§ 100 Rapport från förbundet 


Styrelsen diskuterade kring de händelser som publicerats med anledning av avhopp 


från ledamöter i förbundsstyrelsen samt från tjänstemän på kansliet. Det är en 


oroväckande utveckling där det väcks frågor om var det ska landa någonstans. 


Svenska Bouvierklubben upplever också att rasklubbarna inte nås av samma 


information som delges distrikten. Det handlar bland annat om kallelse till 


informationsmöten och annan digitalt utskickad information. 


Detta är en svår situation både utifrån rasklubbsperspektivet men också utifrån den 


turbulenta situation som Svenska Brukshundklubben har hamnat i.   


Styrelse beslutade att Anita Liew lyfter frågan i RASK men även att rådfråga SKK i 


syfte att förkovra oss i frågor kopplade till ovanstående händelser, vilket kan vara till 


hjälp för fortsatt arbete inom Svenska Brukshundklubben. 
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§ 101 Inkomna skrivelser 


a) Pressmeddelande om att Therese Strate VD för Brukshundservice Sverige 


avgår  


b) Pressmeddelande om att tf kanslichef Anneli Hultman avslutar sitt 


konsultuppdrag hos Svenska Brukshundklubben 


c) Pressmeddelande om att fyra ledamöter ur förbundsstyrelsen avgår 


d) Inbjudan att arrangera Rasmästerskap i Barmarksdrag 


Styrelsen svarar att vi tackar för erbjudandet vilket är intressant men att det är 


lite kort framförhållning för oss detta år. 


e) Inbjudan till utbildning testledare MT 


Styrelsen noterar att inbjudan har av presenterade skäl kort framförhållning 


och Svenska Bouvierklubben har inte möjlighet att anmäla någon. 


f) Information om SKK Utställning 


Styrelsen noterar att verktyget är både intressant och bra men ej relevant för 


oss som har utställningar med väldigt få anmälningar och den relativa 


kostnaden blir då för hög. 


g) Inbjudan att delta på Hundrastorget på Stockholm Hundmässa 


Styrelsen konstaterar att det skulle vara roligt att delta men det kräver 


betydligt fler personer som kan ta omhand en monter än vad vi kan uppbringa i 


dagsläget. 


h) Information från Forskningsnytt om djur 


§ 102 Utgående skrivelser 


Inga utgående skrivelser fanns 


§ 103 Övriga frågor 


Inga övriga förelåg. 


§ 104 Nästa sammanträde 


Styrelsen beslutade att nästa sammanträde den 16 oktober klockan 19:00. 


§ 105 sammanträdets avslutande 


Anita Liew tackade de närvarande för ett väl genomfört sammanträde och förklarade 


sammanträdet avslutat 20:15 


Mötesordförande: Justeras:  Vid protokollet: 


 


Anita Liew  Maria Shanti Persson  Barbro Olsson 


Ordförande 
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